

Dagsorden bestyrelsesmøde i Aarhus Havkajakklub

Tirsdag d. 5. april 2022 kl. 17.00 i klubhuset

Kage: Mette Fryd havde en fantastisk jordbærkage med ☺

1. Valg af referent og ordstyrer. [Anne-Mette](#) indtil 18:30 derefter [Mette K](#)
2. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde (ligger på hjemmesiden) godkendt [Ingen bemærkninger](#)
3. Kort status – siden sidst (diverse udvalg som ikke er nævnt i et punkt nedenfor)
 - ❖ **Instruktionsudvalg:** Introaften for nye gik fint og 35 ud af 36 er mødt frem.
Ref: Nu er kommunikation overgået til holdkaptajnerne. Der er masser af hjælpere og km-roer. Oversigt er på [nyikajak.dk](#)
Der er 5 tilmeldt klubinstruktøruddannelse hos DGI.
 - ❖ **Materialeudvalg**
Indkøb af sprayskirts. Kajakkerne er blevet gennemgået grundigt og der er forslag om indkøb af sprayskirts. jf. mail fra Connie
Ref: [Materieludvalgudvalg](#): har planlagt arbejdsdag d. 10. april i og de følger op på det med skørterne. Bestyrelsen var enige i nye og løsere skørter skulle indkøbes.. Materialeudvalget bestemmer sammen med Connie, hvilke der vil egne sig bedst.
 - ❖ **Webudvalget:** Hjemmeside og FORUM.
Deadline sat på sidste møde var for optimistisk – kort status (**v/Jens**)
Ref: folk uden for klubben skal ikke kunne se forum, der ligger bag en adgangskode.
Alle med adgangskode skal kunne se alt.
Alm bruger: kan oprette tråde,
Moderator: så få som muligt har rettighed til at oprette rum, slette og rette i tråde; dem der har en funktion får rettighed til det.
Administrator: meget få – der kan det hele. (bestyrelsen foreslår: Jacob, Jens, Jan og Anne-Mette dvs webudvalg og sekretær)
 - ❖ **Økonomi** – antallet af medlemmer – kort status (**v/Alfred**)
Ref: Ca 10 har meldt sig ud af klubben. Punktet skal på næste bestyrelsesmøde igen.
4. **Visionsmøde** Der er nyt fra udvalget, herunder orientering om den kommende medlemsundersøgelse i samarbejde med DGI og Players 1 st (**v/Jesper**)
Ref: Sendes ud i løbet af denne uge og så har medlemmer 14 dg til at svare.
Niels sender invitation ud når spørgeskemaet er klar og det er sendes samtidigt
- har lavet kladder til opslaget. Klubben sørger for let bespisning under mødet.
Anne fra DGI er med til planlægningen og facilitator og har gjort det med andre foreninger.
Der laves en prøveudsendelse til bestyrelsesmedlemmer ud fra mailliste fra conventus.
5. **Arbejdsdag** og sommerfest den 27. august- Planlægning skal begynde så småt.
Klubben fylder 20 år- skal fødselsdagen være sammenfaldende med sommerfesten?

Ref: Festudvalg og arbejdsdagsudvalg Mette F, Mette K, Anders m.fl. Klubben giver festen i en beløbsramme som sidste år. Der skal være et hold der står for arbejdsdagen og der skal i år også inddrages lidt socialt leg og konkurrencer så nye og gamle lærer hinanden at kende. Dagen skal annonceres blandt begynderne som festen!

Vi skal huske de medlemmer der kommer ind med IPP2 løbende.- (Get together skal med i årshjul en hverdagsaften i august)

Niels laver et opslag til FB så man kan sætte kryds i kalenderen.

6. Administrationspraksis

- DGI kontorhænder (v/Alfred)

Ref: Lene fra regnskab hos DGI er stoppet. DGI arbejder nu med en løsning på, hvem der kan overtage opgaverne, samt hvilke opgaver DGI fremover kan varetage. Eventuelle bilag, udlæg mv sendes stadig til regnskab@aarhushavkajakklub.dk. Aarhus havkajakklub har været tilfredse med samarbejdet. Punktet sættes på igen til næste bestyrelsesmøde.

7. Turudvalg: Klubarrangementer koordinering ved evt. sammenfald med begynderinstruktion. (v/Jesper)

Ref: Lene Gisselmann indtræder i turudvalget. Hun involverer andre efter behov. Rebecca er kontaktperson fra bestyrelsen. Karen og Tove træder ud af udvalget.

8. EVT.

Tove og Karen har søgt penge i pulje hos DGI, men fik desværre afslag med begrundelsen at ansøgningen ikke var konkret nok.

Rul, leg og grille starter snart op igen.

Ros til Tove og Karen for de mange initiativer.

Visionsmøde 4. maj

Næste best. møde den **19. Maj samt 21 juni.**

Punkter til næste møde:

Rebecca medbringer kage eller lign til næste møde

Administrationspraksis af kajakpladser. Jesper er med på punktet.

Evaluering af svømmehallens brug i vinter.